
Zapisnik 15. sjednice Upravnog vijeća 

Gradske knjižnice Marka Marulića u Splitu 

održane 29. studenog 2022. u 13:30 sati, u uredu ravnateljice, Središnja knjižnica, Ulica slobode 

2, Split. 

Nazočni: predsjednica UV Mirta Matošić, članovi UV Karmen Borković, Ema Kojundžić, 

Renata Vojvodić, Ivan Triva te ravnateljica Grozdana Ribičić i Jelena Grgić, tajnica Knjižnice 

 

 Dnevni red:  

1. Usvajanje dnevnog reda 15. sjednice, (privitak 1.) 

2. Usvajanje Zapisnika 14. sjednice UVGKMM, (privitak 2.) 

3. Izvještaj rada za protekli mjesec 

4. Razno 

 

Ad 1. 

Članovi Upravnog vijeća GKMM Split jednoglasno su usvojili Dnevni red 15. sjednice 

Upravnog vijeća GKMM Split, KLASA: 003-06/22-01/40, URBROJ: 2181-237-05/22-526. 

Ad 2. 

Članovi Upravnog vijeća GKMM Split potom su jednoglasno usvojili Zapisnik 14. sjednice 

Upravnog vijeća GKMM Split, KLASA: 003-06/22-01/41, URBROJ: 2181-237-05/22-527. 

Ad 3. 

Izvještaj rada za protekli mjesec  

Ravnateljica je izrazila zadovoljstvo kako je prošla svečana dodjela priznanja „Knjižnica 

godine“ Gradskoj knjižnici Marka Marulića Split u sklopu nacionalnog obilježavanja Dana 

hrvatskih knjižnica, koja se održala u petak, 11. studenoga 2022. u Koncertnoj dvorani 

Hrvatskog doma, kao i programom prije, predstavljanjem uređene Knjižnice Dalmatine u 

Zagrebačkoj 4. Posebno je zadovoljna, s obzirom na kratak vremenski rok za organizaciju i 

brojne tekuće obveze, s programom i odazivom uzvanika. Sretna je zbog iskazane javne potpore 

našeg osnivača Grada Splita, Splitsko-dalmatinske županije i Ministarstva kulture i medija ali 

i velikog broja naših suradnika, partnera, i korisnika i medija. Drago joj je što je bio velik broj 

knjižničara i kolega diljem Hrvatske. Zahvalila je još jednom predsjednici Mirti Matošić, 

inicijatorici priče za ovu nagradu  i članovima Upravnog vijeća na podršci. Naravno, ostaje nam 

velika odgovornost koju nosi nagrada. 

Isto tako, jako je zadovoljna što je prošao Rebalans ovogodišnjeg financijskog plana što nam 

uvelike olakšava dovršetak započetih projekta kao i početak novih. Istovremeno to znači i 

velike obveze i poslove do kraja godine. Za velike poslove kao što su uređenje podruma 

Knjižnice Trstenik, važna nam je uloga stručnog nadzora u svim našim građevinskim 

projektima, gospodina Milana Ardalića, ali i našeg kolege Antona Matijace, koordinatora tih 



aktivnosti, jer s njihovim savjetima i nagažmanom uspijemo dosta uštediti. Primjer zadnje 

uštede je što nećemo trebati dodatna veća sredstva za promjenu postojećeg ventilacijskog 

sustava Knjižnice Trstenik već će se, uz stručni nadzor, prilagoditi postojeći sustav. Isto tako, 

pronašli smo rješenje za zid u Žrnovnici, gdje je, kada su započeli radovi na preuređenju za 

Smojinu spomen sobu, ustanovljeno kako je puno vlage jer se naslanja na vanjski zid. Sve se 

to radi o starijim zgradama u koje se nije puno ulagalo i kada se krene preuređivati uvijek nešto 

iznenadi i traži dodatna ulaganja u njihovo saniranje. Što se tiče Mejaša, kotarski prostor u 

novom objektu na Kili/Mejaši prenamijenjen je u knjižnični te smo dobili sredstva rebalansom 

Grada Splita za početak radova (jednostavniji zahvati:  pregrađivanje hodnika, razdvajanje 

elektroinstalacija i dr. manji građevinski radovi) kao i dio sredstava od Ministarstva kulture i 

medija u ovoj godini za opremanje Odjela za djecu i mlade. Ostaje nam samo da se potpiše 

Sporazum o međusobnim pravima i obvezama, koji nacrt sporazuma smo mi napisali no 

čekamo samo da se provjeri od strane pročelnika Službe za upravljanje gradskom imovinom 

gospodina Nikšu Maletića. U svakom slučaju, ne bi trebalo biti većih problema jer su i kotar i 

knjižnica u vlasništvu Grada Splita. Vrlo nam je važno započeti što prije s obrtničkim radovima 

odvajanja prostora knjižnice od kotara kako nam dobivena sredstva ne bi propala. Za sve ove 

velike projekte, ravnateljica ističe značajan angažman i znanje voditeljice računovodstva Ane 

Stubnje i voditeljice pravne službe Jelene Grgić. S takvim timom se moglo tako velik broj 

projekata pokrenuti i dovršavati. 

Članica Karmen Borković upitala je jesmo li prijavili koji investicijski program pri Ministarstvu 

kulture i medija RH. Ravnateljica je kazala kako su upravo preko investicijskog programa 

Ministarstva kulture i medija RH dobivena sredstva u iznosu 100.000,00 kuna za opremanje 

prostora izdvojenog dječjeg odjela na Mejašima. Renata Vojvodić izvijestila je da je za iduću 

godinu upravo prijavljen investicijski program opremanje „makerspacea“ u Središnjici. Svi su 

se složili da MKM za knjižnicu koja prijavi više programa, u pravilu odabere jedan veći 

program koji će u toj godini investirati, a druge odbije. Ravnateljica je istakla da se ne smije 

zanemariti da je MKM kroz EU projekt Za dobre vibre – čitaj libre izdvojilo za našu knjižnicu 

cca 600.000 kn. Očekujemo da će sljedeće godine odvojiti i više sredstava za nabavu knjižnične 

građe jer smo prijavili i potrebe za bibliobusnu službu.   

Planiramo za Bibliobus i Mejaše ići sljedeće godine u najam računalne opreme jer nam se to 

pokazalo korisno.  

Ad 4. 

Razno 

Jelena Grgić je izvijestila kako su trenutno u tijeku pregovori sindikata s Gradom Splitom za 

eventualno uvećanje koeficijenata i djelatnicima zaposlenim u ustanovama kulture Grada 

Splita, s obzirom na korekciju koeficijenata u gradskoj upravi na temelju Odluke o 

koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Gradske uprave Grada Splita, kojom 

Odlukom su, za sada, iskorigirani samo koeficijenti NSS i SSS u gradskoj upravi. Mišljenja 

samo kako bi se pored korekcije koeficijenata tih dviju stručnih sprema svakako trebalo misliti 

i na korekciju koeficijenta VSS jer konkretno u knjižničnoj djelatnosti obezvrjeđuje se sama 

struka. Naime, u posljednje vrijeme je nekoliko mladih, obrazovanih djelatnika otišlo iz 

knjižnice na bolje plaćena radna mjesta. Zamjenu za djelatnika s višim stručnim zvanjem tražili 



smo mjesecima jer, bez obzira na interes za to mjesto, plaća koju bi imali u našoj knjižnici 

destimulirala bi ih za prelazak na to radno mjesto. Sljedeća diskrepancija je i u tome kako bi 

onda bila jako mala razlika u plaći između SSS i VSS. Isto tako, zbog povećanja troškova 

življenja i pada standarda, u zadnjih godinu dana državnim službenicima i namještenicima je 

uvećana plaća 3 do 4 puta.  

U raspravi je zaključeno da bi sindikat najprije trebao unutar knjižnice donijeti prijedlog 

korekcija svojih koeficijenta koje bi potom proslijedio središnjem sindikatu da s ostalim 

podružnicama sindikata drugih splitskih kulturnih ustanova donese usuglašen, zajednički 

prijedlog za postupanje prema Gradu Splitu. Ravnateljica je u svakom slučaju spremna štititi 

dignitet struke i knjižnice i kroz borbu za odgovarajuće koeficijente knjižničnim djelatnicima. 

 

 

Sjednica je završila u 15:30  

 

           Zapisničarka:                                                                   Predsjednica Upravnog vijeća: 

 

_______________________                                                    __________________________ 

         Jelena Grgić                                                                                      Mirta Matošić 

 

KLASA: 003-06/22-01/44 

URBROJ: 2181-237-05/22-580 

Split, 22. studenog 2022.  


